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Til: Susanne Møller
Emne: picnickoncerterne i Slagelse lystanlæg

Foreningen har haft vejret med os, så i år har vi afhoholdt alle 10 koncerter, og aldrig før har der været så 
mange gæster. 
 
Vi er meget glade for det tilskud på 48.000 vi modtog fra Slagelse kommune, vi vil for næste år søge et 
højere beløb idet vi har betalt næsten 6000.- mere i Kodaafgift fordi vi har været så mange, og fordi  det 
samtidig betyder, at vores lyd-leverandør har købt nyt udstyr for at nå ud til alle gæster. Jo flere gæster, jo 
mere lyd er der brug for. 
 
Alle koncerter har været afholdt uden ballade, kun med det minus, at Jeres medarbejdere til den ene koncert 
havde lukket for vandet til toiletterne, så disse ikke kunne benytte. Og det var ikke polulært med 700-800 
kvindelige gæster.... 
 
Vi har Jeres bomærke på scenen, i vores program som er trykt i 2000 eks. samt på vores hjemmeside.  
 
Vi sælger ikke noget... hvilket John Dyrby opdagede da han besøgte os og bød velkommen. 
 
Regnskabet afsluttes først 31.12.2018 men vi forventer et overskud på ca. 2000.- 
 
Med venlig hilsen 
 
Picnicforeninegn 
 
Eigil Hou  


